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Vragen van het statenlid Patricia van Veen-de Rechter (D66)  ingevolge artikel 44 reglement van 

orde 
 

AANHANGSEL 

 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2015 nummer 013. 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het 

reglement van orde inzake culturele  

BIS-instellingen 
 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 01-09-2015)  

1. Heeft het college van GS er kennis van 
genomen dat minister Bussemaker meer 
spreiding wil van BIS-instellingen door 
Nederland? 
 

1.  Ja, wij hebben kennisgenomen van dit 
voornemen van de minister. 

2. Is het college het met de D66 fractie 
eens dat actief moet worden bevorderd 
om vanuit Zeeland kansrijke aanvragen 
in te dienen? 
 

2. Ja, net als in de voorgaande cultuurnota-
periodes zal ons college dit bevorderen.  
Voor de huidige cultuurnota periode heeft 
mede door inspanningen van ons college 
Productiehuis Zeelandia een Rijksbijdrage 
via het Fonds Podiumkunsten gekregen. 
Voorheen maakte Productiehuis Zeelandia 
deel uit van de BIS. 
 

3. Wat gaat het College van GS doen om 
Zeeuwse instellingen tot BIS-instelling te 
promoveren? 

3. Om in aanmerking te komen voor de BIS of 
een van de Rijksfondsen dient sprake te zijn 
van matching met middelen van gemeente of 
provincie. Provinciale matching in dit verband  
hangt samen/is afhankelijk van het nog vast 
te stellen provinciale cultuurbeleid 2017-
2020. 
Vooruitlopend zullen wij tijdens het werk-
bezoek van de landelijke Raad voor Cultuur 
aan Zeeland op 27 en 28 oktober 2015 
aandacht vragen voor het opnemen van 
Zeeuwse culturele instellingen in de BIS of 
ander Rijkscultuurfonds. 
 

 
 MIDDELBURG, 22 september 2015 

 
Namens de fractie van D66, Gedeputeerde staten, 

 
Patricia van Veen-de Rechter Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 

 




